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punkt 50 initiativärende av M och KD intraprenad

Vi Sverigedemokrater har varit för intraprenad sedan diskussionerna kring denna fråga börja.
Vi är högst involverade i detta beslut.
Fler privata aktörer inom äldrevården ser vi inget behov av just nu i Trelleborgs kommun 
men vi ser stora vinster för personal och brukare med intraprenad.

Vi Sverigedemokrater ser intraprenad som en stor framtidsmodell då vi anser att 
uppdelningen mellan privata och kommunala aktörer inom vården är i bra balans.
Får vi dessutom intraprenad som driftsform så blir det optimala valmöjligheter i kommunen 
vilket kommer gynna brukarna.

  

Sverigedemokraterna

Fredrik Karlsson  2e viceordförande socialnämnden

 


